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内容概要

本书内含：A级（三级）考试大纲要求，A级（三级）考试题型分析应试技巧，A级（三级）考试11套
历年全真试卷，11套试卷答案详解及听力文字材料，另有MP3和录音磁带可供选择。
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作者简介

王迈迈，中国书刊发行协会非国有书业工作委员会常务理事，湖北省出版物发行协会副会长，武汉现
代外国语言文学研究所所长，长期从事大学英语和中学英语教学与研究，编著出版了大量深受读者喜
爱的畅销图书，调查显示，全国许多大学、中学的学生，拥有王迈迈品牌图书，几乎人手一册，其深
受欢迎的程度可见一斑。
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章节摘录

　　In Britain there is a National Health Service （NHS） which is paid for by taxes and National Insur-ance, and
in general people do not have to pay for medical treatment, Every person is registered with adoctor in his or her
local area, known as a general practitioner or GP. This means that theirnames are on the GP s list, and they may
make an appointment to see the doctor or may call the doctorout to visit them if they are ill. People sometimes do
have to pay part of the cost of drugs that the doctorprescribes. GPs are trained in general medicine but are not
specialists in any particular subject. If a pa-tient needs to see a specialist doctor, they must first go to their GP and
then the GP will make an appoint-ment for the patient to see a specialist at a hospital or clinic.
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编辑推荐

　　如果您使用过各种英语词汇记忆书，但成效不大请您使用王迈迈英语词汇系列　　王迈迈图书品
牌，畅销十五年，风靡几代人。
高效实战，王者风范。
图书有品牌，认准王迈迈。
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